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УТВЪРДИЛ:
Г-Н ЗДРАВкО Д1 
КМЕТ НА ОБЩ1

ЧРЕЗ
ИНЖ. АЛЕКСАНДЪР ДЪРЖИКОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ПЛОВДИВ

ДО
ДОЦ. Д-Р АТАНАС БАТАШКИ 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК 
В ОБЩИНСКИ СЪВЕТ -  ПЛОВДИВ

ОТГОВОР НА ПИТАНЕ 
ОТ

ТОДОР ЧОНОВ -  ЗАМЕСТНИК - КМЕТ „ТРАНСПОРТ”

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН БАТАШКИ,

Във връзка е Ваше питане № 23X11 -  7/08.02.2023 г. на Общински съвет -  
Пловдив и вх. № 230БС - 145/08.02.2023 г. на Община Пловдив и на основание чл.84, 
ат. 1 от Правилника за организацията и дейността на Пловдивски общински съвет, 
неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация Ви уведомявам:

По въпрос 1: Има ли належаща нужда от поставянето на такива стикери на 
автомобилите при положение, че имат специфични регистрационни табели и се 
отличават ясно от другите превозни средства?

По въпрос 2: Има ли нужда пловдивските i раждани да бъдат „стимулирани“ 
с допълнителна такса за своите най -екологични превозни средства и ако 
отговорът е „Да“ , каква е нуждат а на Общината?

По въпрос 3: Какъв с размерът на средствата, събрани от поставяните 
стикери на електромобилите, жизнено важни ли са тс за общината и не може ли 
общината да се лиши от тях като стимул за екологията в развитието на град 
Пловдив?

Община Пловдив изпълнява НАРЕДБА за организацията на движението и 
паркирането на територията на Община Пловдив, приета с Решение № 14, взето с 
Протокол№ 1/19.01.2012г. от Общински съвет -  Пловдив, с последно изменение -  
Решение № 87, взето с Протокол №7/06.04.2023г.

Съгласно Решение № 87, взето с Протокол №7/06.04.2023г. на Общински съвет-
1.04.2023 г. „Изцяло електрическите автомобили, 
номер паркират безплатно, без стикер “/чл. 196, ал.1/

ТОДОР ЧОНОВ
Зам. - кмет "Транспорт^ 
Община Пловдив

С уважение,


